
ابهام در تمديد،آتش سوزي و حاشيه سازي هاي گروهي
روزهاي شلوغ و پردردسر پرسپولس

سرپرست جديد پرسپوليس هنوز سكان مديريت اين تيم را به دست 
نگرفته با مسائل و مشكلات مهمي رو به رو شده است. در شرايطي كه 
اين روزها همه نگاه ها به كادر مديريت باشگاه است كه آيا مي تواند 
قرارداد برانكو را بار ديگر تمديد كند يا خير، خبر از ديدارهاي مكرر 
برخي بازيكنان با هدايتي به گوش مي رسد و دست آخر آتش سوزي 
مقابل ساختمان باشگاه كه از اوضاع نابسامان پرسپوليس خبر مي دهد.
تمديد قرارداد برانكو اين روزها مهم ترين مس��ئله پرسپوليس است، 
خصوصاً كه پيش��نهادات خوبي نيز طي اين مدت به پروفسور نيمكت 
سرخپوشان شده است. از ش��ايعاتي در خصوص نگاه خاص مسئولان 
فوتبال كرواسي به اين مربي كروات تا پيشنهاد سخاوتمندانه ازبك ها 
كه در انديشه حضور در جام جهاني چهار سال آينده هستند و البته عدم 
پاسخ شفاف سرمربي پرسپوليس براي پايان دادن به شايعاتي كه هر 

روز به شكلي تازه مطرح مي شود. 
    ابهام در تمديد قرارداد برانكو

گرشاس��بي برخلاف كاش��اني، عضو هيئت مديره كه گوي��ا از جمله 
مخالفان ادامه كار برانكو در پرسپوليس است و مي گويد قرارداد او به 
پايان نرسيده كه صحبتي براي تمديد مجدد آن شود به ادامه حضور 
سرمربي سرخپوشان در جمع پرسپوليسي ها اميدوار است، خصوصاً 
بعد از جلسه اي كه روز يك شنبه با برانكو داشته است: »جلسه خوبي 
بود، بايد براي هماهنگي بيش��تر جلس��ات بيش��تري با برانكو داشته 
باش��يم. پيش��نهادمان را براي تمديد قرارداد به برانكو داديم و نظر او 
هم مثبت بود، اما بايد اجازه بدهيم كمي زمان بگذرد و با بررسي هاي 
كامل تمديد كنيم. اميدوارم ب��ه زودي خبر خوبي به هواداران بدهم، 
چراكه هر دو طرف به تمديد قرارداد راضي هستند.« برانكو مرتبه قبل 
خيلي راحت تر قراردادش را تمديد كرد، اما اين بار او اگرچه نمي گويد 
كه قصدي براي ادامه كار در پرسپوليس ندارد، ولي قولي هم بابت ادامه 
اين همكاري نمي دهد و هر بار ش��رايط را مطرح و تصميم گيري را به 

آينده موكول مي كند. 
   ملاقات هاي پرحرف و حديث

اما تمديد قرارداد برانكو تنها مس��ئله اي نيست كه گرشاسبي بايد به 
آن رس��يدگي كند، آن هم وقتي بازيكنان پرس��پوليس بار ديگر طي 
چند روز گذشته عكس هاي هماهنگي از ديدار با هدايتي در صفحات 
اجتماعي خود منتشر مي كنند و اين در شرايطي است كه در آخرين 
روزهاي حضور طاهري در پرسپوليس نيز زمزمه هايي از تلاش دوباره 
عابربانك براي نزديك ش��دن به پرسپوليس ش��نيده مي شد.هرچند 
كه سرپرس��ت پرس��پوليس در مقابل اين اتفاقات با خونسردي تمام 
مي گويد كه نمي تواند رفت و آمده��اي بازيكنان تيم را چك كند، اما 
بي ترديدبرخي از اين رفت و آمدها براي او و پرس��پوليس دردسرساز 

مي شود اگر توجهي به آن نشود!
   شايعات را باور نكنيد!

در حالي كه همه اخبار يك ش��نبه حول محور تمديد قرارداد برانكو و 
ديدارهاي برخي بازيكنان پرسپوليس با هدايتي مي چرخيد، اواخر شب 
خبر آتش سوزي در باشگاه پرسپوليس همه را شوكه كرد و مسئولان 
پرسپوليس را به باشگاه كشاند، اتفاقي كه گرشاسبي سرپرست باشگاه 
در خصوص آن مي گويد: »پس از مطلع شدن از ماجرا بلافاصله به باشگاه 
رفتيم. دوربين هاي مدار بسته را كه بررسي كرديم، ماجرا مشكوک بود. 
فكر مي كنم مهاجم قصد آتش زدن خودروي مقابل باش��گاه را داشته 
كه وقتي متوجه مي شود خودرويي از مقابل مي آيد، مي ترسد و گالن 
بنزين را همانجا رها مي كند. نگهبان باش��گاه هم ب��راي آنكه آتش به 
خودروهاي اطراف و ساختمان باشگاه سرايت نكند با پا براي خاموش 
كردن آتش اقدام مي كند كه مصدوم مي شود.« سردار حسين رحيمي، 
رئيس پليس پايتخت نيز با تأييد اين اتفاق از تحقيقات مأموران براي 
شناسايي و دس��تگيري اين فرد خبر داده اس��ت:» نيروي انتظامي از 
همان زمان تحقيقات براي كشف سرنخ و شناسايي متهم را آغاز كرده، 
هرچند اين حادثه هيچ خسارتي به ساختمان وارد نكرده است، اما تا 
زمان دستگيري اين فرد نمي توان در مورد انگيزه اين اقدام اظهارنظري 

قطعي كرد، پس هواداران به شايعات توجه نكنند.«

دعوت رسمي اينفانتينو از علي دايي
آقاي گل فوتبال جهان رس��ماً از سوي 
رئيس فيفا به مراس��م قرعه كش��ي جام 
جهاني دعوت شد. روز جمعه قرعه كشي 
بزرگ تري��ن آوردگاه فوتبال��ي دنيا در 
روسيه برگزار مي شود و مهمانان زيادي 
به اين مراسم دعوت ش��ده اند. شهريار 
فوتبال ايران از جمله مهمانان ويژه اي است كه با دعوت رسمي از 
نزديك نظاره گر قرعه كشي جام جهاني است. حضور در اين مراسم 
نيز افتخار بزرگي براي كشورها به شمار مي رود. دايي به عنوان 
يكي از مفاخر فوتبال ايران و قاره كهن به روس��يه دعوت ش��ده 
است، ضمن اينكه با صعود تيم ملي كش��ورمان به اين رقابت ها 
قرعه كش��ي جام جهاني 2018 اهميت زيادي براي ايران دارد و 

حضور دايی نشان از اعتبار وی در جهان فوتبال دارد.

پس از مصوبه كميته 
سعید احمدیان

   گزارش
 AFC مس�ابقات  
مبني بر اينكه با توجه 
به امنيت كامل كشورمان، تيم هاي عربستاني بايد 
به ايران بيايند، قرار است تصميم نهايي در اين باره 
امروز توسط هيئت رئيسه كنفدراسيون فوتبال 
آس�يا گرفته ش�ود، تصميمي كه مه�دي تاج و 
فدراسيون فوتبال ايران اميدوارند منجر به تأييد 
مصوبه كميته مسابقات شود، اگرچه نمي توان لابي 
و فش�ار س�عودي ها را ب�راي رد اي�ن مصوبه به 
كنفدراس�يون فوتب�ال آس�يا نادي�ده گرفت!

هفته گذشته كه سايت فدراسيون فوتبال از پيروزي 
ديپلماسي كشورمان در برابر سعودي ها خبر داد، 
خيلي ها اميدوار شدند كه پس از دو سال قرار است 
تيم هاي باش��گاهي كش��ورمان در تهران ميزبان 
باشگاه هاي عربستاني باشند، آن هم پس از اينكه 
در دو فصل گذشته تيم هاي ايراني از بازي مقابل 
تماشاگرانشان كه مي توانست نقش زيادي در نتايج 
بازي داشته باش��د به دلايل واهي عدم امنيت در 
ايران كه توسط عربستاني ها در بوق و كرنا شده بود، 
محروم بودند. در چنين شرايطي وقتي فدراسيون 

فوتبال كشورمان اعلام كرد كه با توجه به تصميم 
كنفدراسيون فوتبال آسيا، تيم هاي عربستاني بايد 
به ايران بيايند، شنيدن اين خبر مي توانست يك 
پيروزي براي كشورمان باشد. با اين حال انگار كار 
به اين آساني هايي كه ابتدا تصور مي شد، نيست و 
تصميم كميته مسابقات  AFC كه تأكيد كرده بود 
كشورمان امن است و عربستاني ها بهانه اي براي 
نيامدن به ايران ندارند، بايد به تصويب هيئت رئيسه 

كنفدراسيون فوتبال آسيا هم برسد. 
   لابي سعودي ها براي نيامدن به ايران

پس از اين مس��ئله ب��ود كه گمانه زني ه��ا درباره 
موضع هيئت رئيسه  AFC در اين باره بالا گرفت. 
همان طور كه پيش بيني مي ش��د عربستاني ها و 
اماراتي ها كه در فصل جديد ليگ قهرمانان آسيا 
هم مي خواهند با ادعاي واهي عدم امنيت، تيم هاي 
باشگاهي شان به ايران نيايند، كنفدراسيون فوتبال 
آسيا را زير فشار گذاشته اند، مسئله اي كه مهدي 
تاج در مصاحبه اي كه شنبه شب با سايت رسمي 
فدراسيون فوتبال داشت به آن اشاره كرد. تاج در 
پاسخ به اين سؤال كه شنيده مي شود عربستاني ها 
رايزني هاي خود را براي تغيير رأي كميته مسابقات 

شروع كرده اند، گفته است: »درست است. همين 
امروز با دبيركل جلسه گذاشته اند و مي خواهند به 

ديدن شيخ سلمان هم بروند.«
همچنين برخلاف روايت فدراسيون فوتبال ايران 
از مصوبه كميته مسابقات AFC، عربستاني ها 
مدعي شده اند كه كنفدراسيون فوتبال آسيا آنها را 
مجبور به بازي در ايران نكرده است. روزنامه عكاظ 
عربس��تان در اين باره نوشته اس��ت: »يك منبع 
موثق به فدراس��يون اعلام كرد كه كنفدراسيون 
فوتبال آس��يا تيم هاي عربس��تاني را مجبور به 
بازي در ايران نكرده، بلكه فقط از آنها خواسته تا 
مستندات و دلايل خود براي بازي نكردن را ارائه 

دهند تا تصميم نهايي گرفته شود.«
   تصميم نهايي امروز گرفته مي شود

با تمام اين تفاس��ير امروز قرار است كنفدراسيون 
فوتبال آسيا درباره مشاجره فوتبالي ايران و عربستان 
تصميم نهايي را بگيرد. روزنامه الش��رق الاوسط 
عربستان نوشت كه كميته اجرايي كنفدراسيون 
فوتبال آسيا به رياست شيخ سلمان روز سه شنبه 
جلسه تشكيل خواهد داد تا نظر نهايي خود را در 
اين باره اعلام كند، تصميمي كه از دو حالت خارج 

نخواهد بود ي��ا  AFC بدون توجه به فش��ارهاي 
سياسي و لابي ها سعودي نظر كميته مسابقات را 
تصويب خواهد كرد و تيم هاي عربستاني مجبور 
به بازي در تهران خواهند شد يا با اثرگذاري فشارها 
مسئله اي كه در سال هاي اخير بارها خودش را در 
جريان تصميمات كنفدراسيون فوتبال آسيا نشان 
داد، همچنان بازي هاي تيم هاي باشگاهي ايران و 

عربستان در كشوري ثالث برگزار خواهد شد. 
البته در اين بين نمايندگان كشورمان هم نبايد بر 
اساس رأي كميته مسابقات ايران را برنده قطعي 
بدانند. بديهي اس��ت كه بايد در اين باره از تمامي 
ابزارها براي جلب نظر هيئت اجرايي كنفدراسيون 
فوتبال آسيا استفاده كنند. حضور علي كفاشيان 
به عنوان يكي از نايب رئيس هاي AFC مي تواند 
وزنه اي براي چانه زني باش��د، البته به شرطي كه 
رئيس سابق فدراسيون فوتبال مانند دفعات پيش 
به سمت عرب ها غش نكند و با اهمال برابر لابي هاي 

سعودي سكوت نكند!
   عقب نشيني عجيب تاج

با تمام اين شرايط واكنش ايران در صورت رد مصوبه 
كميته مسابقات از س��وي هئيت اجرايي AFC و 
تأكيد بر بازي تيم هاي ايراني و عربستاني در كشور 
سوم، چه خواهد بود؟ در اين باره مانند سال گذشته 
باز هم مهدي تاج اظهارات ضد و نقيضي را مطرح كرد 
كه به نظر مي رسد ايران در صورت موفق شدن لابي 
سعودي ها، باز هم به خواسته ناعادلانه كنفدراسيون 
فوتبال آسيا تن خواهد داد. رئيس فدراسيون فوتبال 
در حالي ساعت 19 روز شنبه در مصاحبه اي با سايت 
رسمي فدراس��يون فوتبال تهديد به كناره گيري 
تيم هاي ايراني از ليگ قهرمانان كرده بود كه چند 

ساعت بعد صحبت هايش را تكذيب كرد! 
تاج ابتدا در مصاحبه اي درباره اينكه اين درس��ت 
است كه عربستاني ها و اماراتي ها گفته اند در صورت 
تصويب بيانيه جلسه كميته مسابقات در جلسه 
آينده هيئت رئيسه كنفدراس��يون فوتبال آسيا 
ديگر در مسابقات آسيا شركت نمي كنند ، با تأييد 
آن مي گويد: »بله، آنها با دبيركل AFC  جلس��ه 
گذاشته  و اين را گفته اند. اين را هم بگويم كه عكس 
آن هم صادق است و اگر اين رأي گيري و تصميم 
قانوني كميته مسابقات در جلس��ه آينده هيئت 
رئيسه AFC مصوب نشود ما هم از مسابقات آسيا 
كنار خواهيم رفت، چون اين را ظلمي بزرگ در حق 
فوتبال ايران و آسيا مي دانيم.« با اين حال تاج چند 
ساعت بعد با تكذيب كناره گيري تيم هاي ايراني از 
ليگ قهرمانان گفت: »بحث كنار كشيدن تيم هاي 

ايراني از آسيا مطرح نيست!«

 كريمي مرد اول ورزش ايران 
در مبارزه با رژيم صهيونيستي

عليرضا كريمي نامي است كه اين روزها در فضاي مجازي زياد شنيده 
مي شود. جوگيرهاي اين فضا هم خواسته و ناخواسته در زمين دشمن 
چنان بازي مي كنند كه خودشان هم نمي دانند.  پسر خوب كشتي ايران 
براي دومين بار از رسيدن به مدال بازماند، آن هم به اين دليل كه نبايد 
مقابل كشتي گير نماينده رژيم صهيونيستي حاضر مي شد. حالا غافلان 
و آنها كه آب به آسياب دشمن مي ريزند هشتك راه بيندازند و به حرف 

زدن از مسائل سياسي و توجيهات بي منطق و تكراري روي بياورند.
بهتر اس��ت آنها كه اين روزها به هواخواه��ي از عليرضا كريمي دوباره 
مبارزه با استكبار جهاني و صهيونيست بين الملل را هدف قرار داده اند، 
توجه داشته باشند كه رژيم صهيونيستي طي سال هاي گذشته نه تنها 
جبهه مقاومت بلكه در رأس اين جبهه ايران اسلامي را هدف حملات 
خود قرار داده اس��ت. اين روزها رژيم صهيونيستي به صورت علني بر 
طبل جنگ با ايران مي كوبد، آن وقت برخي اينجا توقع دارند كه ما با به 
رسميت شناختن اين رژيم در ميداني به اسم ورزش حضور پيدا كنيم 

يا پا روي آرمان هاي مقدس مان بگذاريم.
عليرضا كريمي، كش��تي گير شايسته كش��ورمان لايق تقدير و تشكر 
است. اين جوان جوياي نام اين روزها در خطر است، خطري كه برخي 
داخلي هاي خودفروخته و رسانه ها و معاندين نظام در آن سوي مرزها با 
بيان حرف هاي تكراري تحت عنوان حق خوري به خاطر مسائل سياسي 

در گوش او مي خوانند.
بحث عدم رويارويي ورزشكاران ايراني با نمايندگان رژيم غاصب حداقل 
امروز بحثي كاملًا ملي و ايراني اس��ت. اين رژيم جعل��ي در جبهه هاي 
گوناگون از انقلاب اسلامي شكس��ت خورده و حالا سعي دارد با متحد 
شدن با برخي رژيم هاي خودفروخته منطقه جبهه اي ديگر عليه نظام 
مقدس جمهوري اسلامي بگشايد. بحث دشمني ما با اين رژيم اين روزها 
بحثي كاملًا ايراني است، مي گويند ورزشكاران فلسطيني با نمايندگان 
اين رژيم مسابقه مي دهند. خب بدهند اين دليلي بر كنار كشيدن از اصل 
مبارزه نيست. ما با اصل وجود خارجي اين رژيم جعلي مشكل داريم و اين 
فرياد تنها مختص ايران نيست، بلكه تمام آزاديخواهان جهان با هر قوميت 
و مليتي اين را فرياد مي زنند، حالا چند ورزشكار هم مقابل اين رژيم به 
ميدان بروند، اصلًا مگر جهان عرب به استثناي جبهه مقاومت قصد كنار 
آمدن با اين رژيم جعلي آن هم بر ضد ايران اسلامي را ندارد؟ امروز بحث، 
بحث ايران است، بحث دشمني رژيم اشغالگر صهيونيستي با مردم ايران 
و با نظام اسلامي كشورمان، ورزش��كار ما اگر به اين بينش برسد، خوب 
مي داند و خوب مي فهمد كه نبايد در برابر نماينده اي از اين رژيم منحوس، 
اشغالگر، كودک كش و نژادپرست حاضر شود. اين نكته اي است كه آنها 
كه اين روزها در فضاي مجازي خواسته و ناخواسته هشتك راه مي اندازند 

و آب به آسياب دشمن مي ريزند، از آن غافل هستند.
عليرضا كريمي بزرگمرد كشتي ايران است و  جامعه ورزش به پاس اين 
اقدام او و چشم پوشي از مدال ارزشمند اميدهاي جهان تمام قد مي ايستد 
و همانطور كه گفتيم جا دارد مسئولان ورزش و در رأس آنها وزير ورزش، 
رئيس كميته ملي المپيك و رئيس فدراسيون كشتي با تقديري شايسته 
از اين كش��تي گير جوان ش��رايط را به گونه اي رقم بزنند كه او آماده و 
س��رحال تر از قبل مهياي حضور در رقابت هاي پيش رو ش��ود. عليرضا 
كريمي در اوج جواني، جوانمردي را معنا كرد. او به خاطر ايران و ايراني 
شكست را پذيرا شد تا مجبور نباش��د مقابل ورزشكاري قرار بگيرد كه 
رژيم جعلي و نژادپرس��تش اين روزها در حال طراحي نقشه ها و جمع 

كردن همفكران خود براي ضربه زدن به ايران است.
عليرضا كريمي صداي ايران و ايراني را به خوبي به گوش مردم جهان و 
سياستمداران رژيم غاصب صهيونيستي رساند. او مرد طلايي كشتي 
ايران است و لازم نيست ما براي اينكه قهرماني و پهلواني او را باور كنيم، 
اين جوان برومند را حتماً روي تشك كشتي ببينيم. كريمي كشتي گير 
خوب و شايسته ماست. ايران اسلامي قدرش��ناس كار بزرگ اوست و 
منتظر افتخارآفريني هاي بيشتر او روي تشك كشتي مي ماند. عليرضا 
كريمي امروز مرد اول جامعه ورزش در مبارزه با رژيم صهيونيس��تي 

است، اين را ما باور داريم و بهتر است همه دنيا هم آن را باور كنند.

 بيانيه فدراسيون كشتي 
در حمايت از عليرضا كريمي 

 فدراسيون كشتي در حمايت از اقدام عليرضا كريمي، ملي پوش كشتي 
آزاد رده اميد كش��ورمان كه براي رودررو نش��دن با كش��تي گير رژيم 
صهيونيستي به حريف روس باخت، بيانيه اي صادر كرد. متن اين بيانيه 

به شرح زير است.
به پهلوان عليرضا كريمي عزيز

اين دومين باريس��ت كه تو با گذش��تن از حق خودت، در مظلوميت تمام، 
از مظلوميت مردم فلس��طين دفاع مي كني، مردمي كه شايد هيچگاه در 
جريان اين فداكاري تو نباشند.  بار اول در مسابقات جهاني جوانان در كشور 
بلغارستان در سال 2013 با از خودگذشتگي تو، تيم كشتي ايران از سكوي 
دوم به سكوي سوم افتاد و اين بار در مسابقات جهاني اميد در كشور لهستان 
از سكوي سوم به جايگاه هشتم سقوط كرد. هيچ كس حتي يادآور اين نشد 
كه تو و كشتي ايران، براي احترام به مردم فلسطين با گذشتن از جايگاه واقعي 
خود، نتيجه زحمات خود را از دس��ت داديد.  آنهايي كه ورزش قهرماني را 
مي شناسند، مي دانند براي يك قهرمان و براي تيم ملي هر كشوري كسب 
نتيجه در مسابقات اصلي يعني همه چيز، يعني همه عمري كه گذاشته اي، 
يعني همه گذشته ات و حتي همه آنچه كه در آينده مي خواهي به آن برسي. 
عليرضا عزيز، شايد امروز كساني كه به عنوان مسئول، مي بايد بيش از همه 
سپاسگزار ايثار و پهلواني تو باشند، در كنارت نيستند.  اما مردمي كه بايد تو 
را  را ببينند و فداكاريت را درک كنند و قدردان صبر و گذشت تو باشند، تو 
مي بينند و در كنار تو هستند.  پهلوان عليرضا كريمي مظلوميت تو، براي 

خانواده بزرگ كشتي ايران فراموش نشدني است.

 ناآشنايي با ديپلماسي ورزشي 
كار را به اينجا كشاند!

بزرگ ترين اش��تباه را مسئولان فوتبال و 
وزارت ورزش دو سال قبل مرتكب شدند 
كه پاي ميز مذاكره نشستند آن هم براي 
گرفت��ن ميزباني كه حق اي��ران بود. چرا 
بايد پاي ميز مذاكره مي نشستيم، وقتي 
مي دانستيم مطالبه عربس��تان و امارات 
بحق نيست و بازي سياسي است. همان 
زمان گفته شد كه بايد با مراجعه به كميته 
بين المللي المپيك و فيفا مان��ع از اقدام 
غيرقانوني AFC براس��اس مطالبات سعودي ها باش��يم، اما چه شد؟ 
آقايان گفتند قرار است در قطر آپشن هاي خوبي را رو كنند و نهايتاً دو 
سال است كه از ميزباني محروم هستيم و صدمات مالي و غيرمالي زيادي 
خورده ايم. تصميم كنفدراسيون فوتبال آس��يا غيرقانوني بود و مغاير 
منشور المپيك كه هيچ گونه دخالت سياست در ورزش را نمي پذيرد، اما 
ناآگاهي مسئولان از حقوق ايران و قوانين و تصميمات اشتباه باعث شد 
تا عربستان و امارات حرف ناحق خود را به كرسي بنشانند و الان آقايان 
با رأي مبهم و البته غيرتعيين كننده كميته مس��ابقات چنان ذوق زده 
مي ش��وند كه فراموش مي كنند تصميم گيرنده اصلي هيئت رئيس��ه 
كنفدراسيون فوتبال آسياست، ولي باز هم اتفاقات اخير چاره نشده تا 
براي گرفتن حق ايران با فيفا و كميته بين المللي المپيك مكاتبه كنيم. 
مي توانستيم با ارائه مستندات و مدارک ثابت كنيم كه عربستان بازي 
سياسي به راه انداخته و AFC كه رئيس بحريني آن از عمال عربستاني 
اس��ت خلاف قانون عمل كرده كه رأي به برگ��زاري بازي ها در زميني 
بي طرف داده است. امروز حتي اگر ميزباني به ايران داده شود هم نبايد 
كوتاه آمد. بايد از AFC، امارات و عربستان شكايت كرد، چراكه سكوت 
به اين معناست كه طي دو سال گذشته ايران ناامن بوده و حالا امنيت 
برگزاري مسابقات را دارد، همانطور كه نشستن پاي ميز مذاكره با آنها 
طي دو سال قبل به اين معنا بود كه در ناامن بودن ايران حق با آنهاست 
و حالا ما حاضريم شرايط را براي آنها مهيا كنيم. متأسفانه به ديپلماسي 
ورزشي آشنايي نداريم. در حالي كه با شكايت به فيفا و كميته بين المللي 
المپيك و ارائه مدارک هم مي توانيم از كنفدراسيون فوتبال آسيا عارض 
شويم و هم مي توانيم عربستان و امارات را محروم كنيم، چراكه اقدامات 

آنها با اصل منشور المپيك مغايرت دارد. 
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  چـهـره ها 

88498432سرويس ورزشي

شايد مدال نگيرم
قهرمان وزنه ب��رداري المپيك ريو روحيه 
خوبي براي حضور درمس��ابقات جهاني 
امريكا ندارد. زلزله كرمانشاه و تمرينات كم 
از جمله دلايلي است كه كيانوش رستمي 
را نگران عملكردش در جهاني 2017 كرده 
است: »كمتر از سه ماه تمرين كردم و عالي 
نيستم. شايد اصلاً مدال نگيرم. من به مسابقات مي روم و مردم فقط 
دعايم كنند. شرايط روحي خوبي ندارم. خيلي عزيزانم را از دست 
دادم و از طرفي تمرينات كمي داشتم. 11 ماه درباره نحوه تمرين 
كردنم، بلاتكليف بودم و چند ماه مانده به آغاز مسابقات گفتند بيايم 
تنها تمرين كنم. چه انتظاري از من دارند كه در مسابقات جهاني 
ركورد بشكنم و اتفاقات خوبي رخ دهد؟ در وزنه برداري اگر يك هفته 

تمرين نكني انگار يك ماه تمرين نكرده اي.«

كريمي پهلوانانه باخت
عليرضا كريمي، ملي پوش كشتي آزاد ايران 
با شكست مصلحتي مقابل حريف روسي 
خود از رويارويي با رقيبي از رژيم اشغالگر 
قدس خودداري كرد. آزادكار 86 كيلوگرم 
كشورمان در جريان رقابت هاي اميدهاي 
جهان يكي از شانس هاي اصلي مدال طلاي 
وزن خود به ش��مار مي رفت، اما كريمي همچون ساير ورزشكاران 
ايراني ارج نهادن به آرمان هاي انقلاب را به قهرماني جهان ترجيح داد. 
عليرضا كريمي در همان دور اول 14 بر 3 به رقيبش باخت و حاضر 
به رويارويي با كشتي گير رژيم صهيونيستي نشد. اين كشتي گير در 
سال 2014 و در جريان مسابقات جهاني بلغارستان نيز با شرايطي 
مشابه امسال مواجه شده و از كسب مدال بازمانده بود. انتظار مي رود 

مسئولان ورزش حركت ارزشي كريمي را فراموش نكنند. 

دنیا حیدري

گتوزو جانشين موقت مونتلا در ميلان 
س��ران تيم فوتبال ميلان ايتاليا بعد از نتايج ضعيف اين تيم در 
هفته هاي گذشته در نهايت حكم به بركناري وينچنزو مونتلا از 
تيم ميلان دادند. ميلان در اين فصل خريدهاي زيادي داش��ت، 
ولي نتايج ضعيف اين تيم همچنان ادامه پيدا كرد.گنارو گتوزو به 

صورت موقت جانشين مونتلا شده است. 

ساز جدايي هاينکس از بايرن
 هاينكس در بازگشت به بايرن عملكرد درخشاني از خود نشان داده 
است. كارل هاينس رومنيگه، رئيس بايرن مونيخ پيش از اين تأكيد 
كرده بود كه به دنبال تمديد قرارداد سرمربي تيم است، اما هاينكس 
نظر ديگري دارد: »نمي دانم چرا رئيس باشگاه چنين سخناني را بر 

زبان آورده است. توافق كرديم،تا پايان فصل در تيم بمانم.«

مهاجم ايراني حالا به يكي از بازيكنان محبوب تيم ش��ارلوا تبديل 
شده اس��ت. پنج ماه پيش بود كه كاوه رضايي استقلال را به مقصد 
ليگ بلژيك ترک كرد و عملكرد او موجب شد تا محبوبيت او هر روز 
بيشتر شود. قبل از آخرين پيروزي شارلوا با هفتمين گل و چهارمين 
پاس گل رضايي، اريك لوبوا در يك برنامه راديويي كه از اس��توديو 
راديوتلويزيون بلژيك پخش مي شد، به او لقب »شاه چكمه پوش« 
داد. »كيلومترخور«، اختراع ديگري است از اين مجري راديو با ذكر 

اين نكته كه وي در هر مس��ابقه در بين سه نفر اول تيمش از حيث 
كيلومترهاي طي كرده، قرار مي گيرد. ژاويه مارتوس، كاپيتان تيم 
نيز به كاوه رضايي لقب نفس بر داده است: »از نظر من كاوه يكي از 
كامل ترين مهاجمان حال حاضر بلژيك است.«رضايی تاكنون در 
نيم فصل اول ليگ بلژيك در حالی هفت گل به ثمر رسانده كه فصل 
گذشته در استقلال اين تعداد گل ر ا در يك فصل به ثمر رسانده بود، 

آماری كه حاكی از پيشرفت مهاجم ملی پوش شارلوا دارد.

»كيلومترخور« لقب جديد كاوه رضايي

فريدون حسن

تيم ملي فوتسال به ياري كرمانشاه رفت
به جرئت مي توان گفت كه جامعه ورزش در جريان زلزله كرمانش��اه 
نمره قبولي گرفت. كمك هاي فراوان نقدي و غيرنقدي به هموطنان 
زلزله زده از يك سو و حضور مس��تقيم چهره هاي ورزشكار در مناطق 
زلزله زده از سوي ديگر باعث شد تا جامعه ورزش در اين امتحان بزرگ 
سربلند باش��د. در ادامه اين حضور پررنگ و مؤثر بعدازظهر يك شنبه 
تيم ملي فوتسال كشورمان در ديداري دوستانه در كرمانشاه به مصاف 
تيم منتخب اين شهر رفت. صرف نظر از نتيجه به دست آمده، حضور 
پرش��ور اهالي فوتس��ال از پيشكس��وتان گرفته تا ملي پوشان فعلي و 

سرمربي بااخلاق تيم بسيار چشمگير بود.

امیررضا واعظ آشتیاني

مديرعامل اسبق استقلال

AFC در دوراهي لابي سعودي يا اجراي عدالت!
كنفدراسيون فوتبال آسيا امروز درباره مشاجره ايران و عربستان تصميم نهايي را مي گيرد

شیوا نوروزي
   فوتبال اروپا

ركوردهاي تازه منچسترسيتي با پپ
پيروزی منچسترس��يتي برابر هادرزفيلد ت��اون يازدهمين برد 
پياپي خارج از خانه سيتي در ليگ برتر بود كه باعث شد در اين 
زمينه سيتي صاحب يك ركورد شود. سيتي همچنين توانسته 
از 13ديدار خود در اين فصل 37 امتياز به دست بياورد كه هيچ 

تيمي در تاريخ ليگ برتر نتوانسته به اين مهم دست يابد.

گل سالم مسی را نديدند
كاتالان ها دو امتياز حساس لاليگا را به خاطر اشتباه داوري از دست دادند. 
والنسيا در حالي ميزبان بارسلونا بود كه دو تيم به تساوي يك - يك رضايت 
دادند. نكته جنجال برانگيز اما اين بود كه كمك داور مسابقه گل سالم مسي را 

نپذيرفت تا فاصله آبي و اناري ها با رئال كمتر شود. با اينكه تيم ارنستو 
والورده فعلًا هشت امتياز از كهكشاني ها فاصله دارد، اما سرمربي 

بارسا از دست دادن حتي يك امتياز را هم خطرناک عنوان 
مي كند: »ما در اين ديدار عملكرد خيلي خوبي داشتيم. در 
نيمه نخست توپ و ميدان در اختيار ما بود و يك گل هم 
به ثمر رسانديم كه داور اين گل را قبول نكرد. اين تصميم 
به ضرر ما تمام ش��د. گلي كه از ليونل مسي قبول نكردند، 
تمركز ما را برهم زد و به ضرر ما تمام شد. اين تصميم اشتباهي بود 

كه كمك داور گرفت. خوشحالم كه تيمم با امتياز ورزشگاه را ترک 
كرد تا همچنان در صدر جدول قرار داشته باشيم.«

نقل و انتقالات زمستاني تنها راه نجات رئال
نتايج ضعيف رئال مادريد در اين فصل لاليگا انتقادهاي زيادي را به همراه داشته است. قوهاي 
سفيد در آخرين ديدار خود در ليگ اسپانيا به سختي و با نتيجه 3 بر 2 از سد مالاگا گذشتند 
تا همچنان اميدوار به كم كردن فاصله امتيازي خود با رقيب ديرينه شان باشند. با گذشت 
13هفته از فصل جديد رده چهارم جدول جايگاهي نيست كه هواداران و منتقدان رئال را 
راضي كند. عملكرد ستاره هاي رئال به قدري دور ازانتظار بوده كه بحث خريد بازيكن 
جديد در زمستان مطرح شده است. تنها راه باقي مانده براي زيدان خريد بازيكن 
جديد است و اين در حالي است كه زيزو در تابستان نيز موافق خريد بازيكن بزرگ 
و انتقالي گران براي رئال نبود، چراكه اعتقاد داشت نظم تيمي و اتحاد فعلي بين 
بازيكنان به خطر مي افتد. حالا اما شرايط تغيير كرده و جا ماندن از بارسا موضوعي 
نيست كه بتوان از كنارش به سادگي گذشت. خريد مدافع و مهاجم ششدانگ 
بايد بيش از همه مدنظر سرمربي قرار بگيرد، حتي به خدمت گرفتن يك دروازه بان 
تازه نفس هم مي تواند كمك بزرگي به اين تيم كند. فصل نقل و انتقالات زمستاني 

بهترين فرصت است تا با ورود بازيكنان جديد شرايط رئال تغيير كند. 


